
 

 

Referat af møde i   

 

Studienævn for Erhvervsøkonomi 

Onsdag d. 24. november 2021 

Klokken 9.30 – 14.30 (cirka) 
Zoom 

 

Til stede: Tina Lundø Tranekjer, Mads Bruun Ingstrup, Knud Sinding (til cirka 11.40), Nils Karl Sørensen 
(til cirka 13.55), Peter Daniel Solberg Hansen 

 
Administration til stede under punkt 1 – 3 og 7 – 10: 
 Kirsten Høg, Caroline Grossmann 

Administration til stede under punkt 3 – 6: 
 Julie Udbye Nielsen, Selma Brackovic, Louise Folkestad, Brian Kjær Jepsen 

Administration til stede under hele mødet: 
 Dorthe Sjørslev Rasmussen (referent) 

Til stede under behandling af punkt 3:  
 Business School leder Kristin B. Munksgaard 

 

 

1. Godkendelse af referat 
1.1. Ekstraordinært møde d. 7. oktober 2021 
1.2. Ordinært møde d. 27. oktober 2021 

 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
2. Orientering fra Studieleder (lukket punkt) 
 
* Studie-genstartsmidler 
Tina Lundø Tranekjer orienterede om, at der arbejdes med forskellige initiativer. 
Blandt andet arbejdes der på alle campusser med tilbud om Studiecafe.  
Studienævnet erfaringsudvekslede kort omkring tilslutning til aktiviteter. 
 
* Valg 2021 
Studienævnet modtog kort orientering om det igangværende valg. 
 
* Omlægning af undervisning til online afvikling 
Ansøgning om omlægning til online afvikling kan alene ske efter afgørelse. Ansøgning kan afgøres ved 
studileder-behandling. 
 
* Fakultetets pædagogiske ramme 
Der vil indgå bemærkning herom i det kommende fagbeskrivelsesindkald. 
 



 

3. SDU Business School og AACSB 
Under behandling af punktet deltog leder af SDU Business School Kristin B. Munksgaard. 
 
Tina Lundø Tranekjer bød velkommen til Kristin B. Munksgaard. 
De tilstedeværende præsenterede sig kort. 

Kristin B. Munksgaard introducerede rammen for SDU Business School, og kommissoriet som det grundlag 
der arbejdes ud fra. 
SDU Business School´en er implementeret som et organisatorisk, og strategisk, tiltag, og tænkt som en 
rammen for den eksisterende uddannelsesportefølje der allerede fandtes i udbud på det 
erhvervsøkonomisk områdes. 
Der arbejdes grundlæggende ud fra, og ind i, 4 søjler: 
- Mission Statements 
- Branding 
- Eksterne samarbejder 
- AACSB 

Studienævnet takkede for introduktionen.  

Der var efterfølgende mulighed for dialog og spørgsmål. 

Blandt andet blev følgende emner berørt: 
- Snitflade mellem SDU Business School, studienævn og HA Forum. 
- Processen omkring AACSB-akkreditering er overgået til at ligge i regi af SDU Business School.  
- Intiativret, -pligt og -ansvar relateret til f.eks. udvikling af uddannelsesprogrammer, og snitfladerne herfor. 
- Muligheden for at drage yderligere nytte af forskere der er ”ude af huset” i f.eks. forkningssamarbejds-
relationer som ambassadører for både uddannelses- og SDU Business School-søjlerne. 

4. Praksis og principper 
 
Intet at behandle. 
 
5. Orientering om afgørelser fra Styrelse, Rektorat og Meritankenævn (lukket punkt) 
 
Studienævnet modtog orienteringen. 
 
6. Behandling af ansøgninger vedr. dispensation og merit (lukket punkt) 
 
- 
 
7. Eksamen og undervisning 

7.1. Læseplaner F22 BA - Campus Esbjerg - Til orientering/godkendelse 
7.2. Læseplaner F22 KA - Campus Esbjerg - Til orientering/godkendelse 
7.3. Læseplaner F22 BA - Campus Odense - Til orientering/godkendelse 
7.4. Læseplaner F22 KA - Campus Odense - Til orientering/godkendelse 
7.5. Læseplaner F22 BA - Campus Sønderborg - Til orientering/godkendelse 
7.6. Eksamensplan V2122O - Campus Sønderborg - Til orientering/godkendelse 
7.7. Eksamensplan V2122R - Campus Sønderborg - Til orientering/godkendelse 
7.8. Læseplaner F22 BA - Campus Slagelse - Til orientering/godkendelse 
7.9. Ansøgning vedr. undervisningssprog - Campus Odense og Slagelse 

 
7.1 – 7.8. Studienævnet modtog orienteringen. 
7.9. Ansøgningen imødekommes.  
Der er alene tale om imødekommelse vedr. udbud i F22. 



 

8. Studieordninger, linje- og profilbeskrivelser 
8.1. Cand.merc.aud. pr. 1/9-2022 - Godkendelse 

 
Studienævnet genbesøgte kort grundlag, motivation og begrundelse for den foreslåede ændring i den 
faglige sammensætning af cand.merc.aud. uddannelsen. 
 
De foreslåede ændringer er efterfølgende studienævnets første behandling hørt, og godkendt hos 
involverede interessenter, samt hørt hos Aftagerpanelet. 
 
Det er fortsat studienævnets opfattelse at forslaget er fagligt velbegrundet, at der ses en tydelig indikeret 
progression, og at det imødekommer en række kendte punkter der har været påpeget af blandt andre 
studerende via evalueringer. 
Det bemærkes at der foreligger godkendelse af Prodekan for Uddannelse til placering af prøver enkelte 
specificerede udenfor de ordinære eksamensterminer. Samme placering er kendt, og godkendt af berørte 
faglige miljøer. 
 
Studienævnet godkendt det tilpassede studieforløb til ikrafttrædelse med virkning fra studiestart 1. 
september 2022. 
 
Vedr. fremsendte fagbeskrivelser for fag med ændret indhold, ECTS værdi mv. blev det aftalt, at disse høres 
skriftlig med frist for bemærkninger d. 10. december 2021. 
Bemærkninger vil herefter blive fremsendt til Dennis van der Liempd snarest muligt herefter. 
Såfremt der ikke indkommer bemærkninger vil dette tillige blive meddelt. 
 
9. Meddelelser 

9.1. Dagsorden for møde i Studienævn for SJSE d. 9. november 2021 
9.2. Referat af møde i Studienævn for SJSE d. 12. oktober 2021 
9.3. Dagsorden for møde i Studienævn for cand.public d. 16. november 2021 
9.4. Referat af møde i Campusorgan, Campus Esbjerg d. 3. november 2021 
9.5. Referat af møde i Studienævn for cand.public. d. 12. oktober 2021 
9.6. Dagsorden for møde i Studienævn for MEME d. 2. november 2021 

 
- 
 
10. Eventuelt 
 
- 
 

Tina Lundø Tranekjer   Dorthe Sjørslev Rasmussen 
Studienævnsformand   Studienævnssekretær 


